
           
 

 

 

TECHNISCHE VRAAG (alleen over een agendapunt) 
 

Indiener: Jan Lenselink - Fractie GroenLinks 
 
Datum indiening vraag: 15-01-2018 
 
Datum verzending antwoord: 22-01-2018 
 
 

 
raadsvergadering van: 23 januari 2018 
 

Formulering: In de discussie over het plan van Afval naar Grondstof bleek dat de 
informatie over de mogelijkheid van achteraf scheiden bij Twence niet eenduidig is.  Van: 
“er zijn nog geen concrete plannen” tot “binnen drie jaar is achteraf scheiden 
waarschijnlijk mogelijk” werd in de discussie gezegd.  
 
 

Vraag: Kan de directie van Twence gevraagd worden om voor de raadsvergadering 
op 23 januari aanstaande een schriftelijke verklaring te geven waarin de stand van 
zaken rond de mogelijkheid van achteraf scheiden bij Twence is en in hoeverre  het 
blijven scheiden bij de bron ook in de toekomst noodzakelijk blijf?  
 
Antwoord: 
Wij hebben geen schriftelijke verklaring gevraagd maar afgelopen donderdag 11 
januari contact opgenomen met de heer Frank Siebelt van Twence. De heer Siebelt 
geeft aan dat bronscheiding áltijd de beste keus is. Nascheiding kán een waardevolle 
aanvulling zijn op bronscheiding. Dat is afhankelijk van hoe goed inwoners al 
scheiden. 
De technologische mogelijkheden zijn beschikbaar om grondstoffen via een 
nascheidingsinstallatie geschikt te maken voor hergebruik. De aandeelhouders van 
Twence (inclusief Berkelland) hebben in 2015 besloten om niet te investeren in een 
nascheidingsinstallatie voor huishoudelijk restafval. De reden was dat er geen 
sluitende businesscase voor was. 
 
Berkelland is voor 1,4% aandeelhouder in Twence. Ons contract loopt tot 1-7-2022 
voor het Needse deel van het afval. Als de aandeelhoudersvergadering zouden 
besluiten dan zal het doen van nieuw onderzoek naar een nascheidingsinstallatie de 
nodige tijd kosten. Mocht blijken dat het een dergelijke installatie haalbaar is dan kost 
het bouwen ook de nodige tijd.  
 

 

 
 
 

Toelichting: 

1. Technische vragen zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda 
staan. Ze zijn niet bedoeld voor een politiek antwoord. 

2. Technische vragen zijn vragen voor een beter begrip van een vraagstuk. Vragen over 
feiten en de uitleg daarvan of over de gevolgen van een besluit. 

3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 
plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag. 

 

 


